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Vragen m.b.t. Trendanalyse Brede welvaart 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 Goed om te zien dat er wordt gewerkt met 

indicatoren van brede welvaart en dat een 
en ander in kaart is gebracht voor de 
provincie. Op welke manier is dit nu reeds 
gekoppeld aan het gevoerde beleid van de 
provincie? 

Hoe kunnen we monitoren welke ingezette 
programma’s en maatregelen een effect 
hebben op deze indicatoren?  

Is dat al helder en in gebruik of moet dat nog 
komen?  

Uit deze statenbrief blijkt dat de stavaza in 
kaart is gebracht, wat is de vervolg stap?  

De vervolgstap die genoemd wordt 
(“Monitoring en het vermogen tot duiding 
van de langjarige trends brede welvaart ten 
behoeve van beleidsontwikkeling zullen 
verder worden ontwikkeld.”) lijkt GroenLinks 
wat mager, het zou beter zijn om deze 
indicatoren ook daadwerkelijk aan het beleid 
of de programma’s te koppelen, waar 
mogelijk, om daadwerkelijk te kunnen sturen 
op resultaten. Eventueel ook door deze te 
kwantificeren, waar mogelijk. Enfin, veel 
varianten op de vraag: hoe gaat de 
vervolgstap er concreet uitzien? 
 

De regionale monitor brede welvaart van het 
CBS is niet geschikt om beleid mee te 
evalueren of effecten in kaart te brengen. De 
monitor is bedoeld om een algemeen en 
globaal beeld te krijgen van de verschillende 
onderdelen die deel uitmaken van de brede 
welvaart en de ontwikkeling (trend) die deze 
thema’s doormaken. Dit zijn zogeheten 
outcome-indicatoren.  
 
Voor de evaluatie en effectmeting van de 
beleidsinterventies is aparte monitoring 
nodig aan de hand van effectindicatoren. 
Die maken nu al deel uit van de P&C-cyclus. 
 
De regionale monitor brede welvaart kan wél 
gebruikt worden om te prioriteren binnen 
beleidsthema’s of (nieuwe) beleidsthema’s 
te agenderen. 
 
Deze trendanalyse is uitgevoerd als pilot in 
het tijdelijk programma Slimmer met Data. 
Het nieuwe college van GS, in samenspraak 
met de organisatie, kan meer richting geven 
aan het vervolg.  

 


